
Sprang-Capelle, 07-06-2022.

Zienswijze aangaande de ontwerpregeling het komend seizoen de jacht 
niet te openen op haas en konijn in de provincies Groningen, Limburg en 
Utrecht.

De hazenstand in ons veld in midden Brabant is de afgelopen 40 jaar 
redelijk constant gebleven met als enige verandering, dat het haas meer 
nachtactief lijkt te worden. Door de zeer hoge grondwaterstand is het 
gebied erg nat en is er nooit sprake geweest van enig konijnenbestand,
Enkele jaren geleden is in onze WBE een onderzoek gedaan naar het 
aantal uren dat onze jagers in het veld zijn: gemiddeld 9 uur per week, 
dus meer dan 400 uur per jaar. Een keer per jaar houden wij een 
drijfjacht met 6 geweren en zijn we ongeveer 4 uur op jacht. In die tijd 
worden ongeveer 5-6 haas geschoten. Dit is voldoende om het 
overschot af te romen en voldoende om volgend jaar weer een mooie 
stabiele hazenstand te hebben. Daarnaast is het voor ons geen enkel 
probleem om eens een jaar over te slaan: sneeuw, Corona, etc. Op 
deze manier kunnen we ook een slecht, nat voorjaar incasseren. 
Kortom: we houden de stand constant in de gaten en de berichten, dat 
de stand dramatisch gedaald zou zijn in vergelijking met 1950 kunnen 
wij hier absoluut niet bevestigen.
Het sluiten van de jacht op haas en konijn zou nog een heel andere, 
negatieve consequentie kunnen hebben: alleen als we kunnen jagen op 
de 5 wildsoorten kunnen we een jachtakte aanvragen om met het 
geweer te mogen jagen. Als van die 5 soorten er 2 afgaan en als de 
jacht op de fazant hier geen naam mag hebben: welke redenen zijn er 
dan nog om mij een jachtakte te verlenen? Met alleen het beheer van 
reeën en het bestrijden van kraaien en ganzen krijg ik geen jachtakte.
Als jager heb ik de wettelijke verplichting te zorgen voor een 
evenwichtige wildstand met daaraan gekoppeld te zorgen voor een 
minimum aan schade. 
Het is een verplichting en het voelt ook als een verplichting. De jacht te 
zien als een sport en al helemaal als een hobby is een volkomen 
achterhaald standpunt. Het is dan ook de hoogste tijd de jacht te zien als 
een dienst ten algemeen nutte, waar een adequate vergoeding 
tegenover mag staan.
Concluderend lijkt me dat met het sluiten van de jacht op het haas geen 
enkel doel gediend is, integendeel: de mogelijke nadelen zouden wel 
eens een heel grote impact kunnen gaan hebben.

Met vriendelijke groet,


